

COMPLEMENTARY FEED FOR HORSES 运动马添加剂

NUTRI PLUS 比赛马综合营养加强

1. Description 说明

- Brown pellets 棕色颗粒

2. Intended use 使用说明

CAVALOR NUTRI PLUS is a comprehensive, effective, tasty and highly palatable sport horse feed supplement. It contains all the vitamins, minerals, trace elements, electrolytes, fatty acids and amino acids necessary for the health, growth, and development of the bones and the stress resistance of the sport horse. Cavalor Nutri Plus can be used as ration balancer for Sport Horses.

CAVALOR NUTRI PLUS 比赛马综合营养加强，是一款综合，高效，可口，易消化吸收的运动马添加剂。它富含各种维生素，矿物质，微量元素，电解质，脂肪酸，氨基酸等营养物质，有益马匹健康，促进马匹骨骼的发育和健康，同时，提高马匹的抵抗力，本产品可以用于合理平衡运动马膳食。

3. Directions of use 使用说明

Dosage per animal per day 每天使用剂量:

- Young horses: 100g/day – 年轻马 每天 100 克
- Sport horses: 230g/day - 运动马 每天 230 克
- Maximum per horse: 400g/day 成马每天不应超过 400 克。

4. Product Features 产品特征

- Vitamins: to support bones, growth, cell growth, metabolism, stress reactions, ...
维生素：支持帮助骨骼，身体成长，细胞成长，促进新陈代谢，对压力的反应等。
- Minerals: (calcium, phosphorus, magnesium, sodium chloride) To support muscles and bones
矿物质：（钙，磷，镁，氯化钠），支持肌肉和骨骼
- Organic trace elements: These are minerals that are bonded to amino acids. The major action of chelated minerals can be attributed to their increased availability and ability to target specific tissues and systems within the body following absorption.
有机微量元素：这些矿物质和氨基酸有效集合，这些复合的有机矿物质，可以更有效地被身体吸收，直接作用特定的器官组织，吸收后直接进入身体生理系统。
- Amino acids: To promote growth and muscle action.
氨基酸：促进生长和肌肉活动。
- Fatty acids: To improve the horse's condition.
脂肪酸：提高马匹的整体身体状况。

5. Analysis 分析

Crude Protein 粗蛋白	12%
Crude Fat 粗脂肪	5%
Crude Ash 粗灰	41.5%

Crude Fibre 粗纤维	1.6%
Calcium 钙	10%
Phosphorus 磷	3.3%
Vitamin A 维生素 A	650 000 IU/kg
Vitamin D3 维生素 D3	75 000 IU/kg
Vitamin E 维生素 E	10 000 mg/kg
Copper 铜	1 250 mg/kg
Selenium 锌	18 mg/kg

6. Storage & Packaging 储存和包装

- Pail 5 kg , bags 25 kg
5 KG 公斤 , 袋装 : 25 KG
- Keep dry and at mediate temperatures
- 保持阴凉干燥处 , 储存。
- Use until 1.5 years after production date
- 保质期 : 1 年半。